
Folketingets Sundhedsudvalg har den 5. marts 2010 stillet følgende spørgsmål nr. 412
(Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Anne Baastrup (SF).

Spørgsmål nr. 412:
’I forlængelse af SUU alm. del - spørgsmål 409 bedes minísteren oplyse, om han af 
Liselott Blixt er blevet forelagt en handlingsplan der indebærer, at det skal være 
lovpligtigt for sygehusene at have hygiejnesygeplejersker. I bekræftende fald udbedes 
denne.’

Svar:
Jeg kan oplyse, at jeg ikke er blevet forelagt en sådan handlingsplan, men jeg er på 
Liselott Blixts foranledning i dialog med hende om emnet.

Med venlig hilsen

Bertel Haarder
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